
 

 

Sprawozdanie 

Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego z dnia 23 

sierpnia 2022 r. 

 

W posiedzeniu udział wzięli:  V-ce Prezes spółki Miejskich Wodociągów 

i Kanalizacji p. Artur Wojdowski, Skarbnik Miasta p. Agnieszka Jastrzębowska, 

Kierownik wydziału GMKR p. Joanna Krystkiewicz-Hablutzel oraz radni. 

Komisja rozpoczęła prace od omówienia inwestycji wodno- 

kanalizacyjnych na terenach wiejskich. Na pytania radnych szczegółowo 

udzielał odpowiedzi pan Prezes. Następnie Komisja analizowała sprawozdanie z 

wykonania budżetu za I półrocze 2022r. 

Dalej Radni opiniowali materiały przygotowanie na sesję Rady Miejskiej.  

Uchwały oprócz jednej zostały przegłosowane pozytywnie. Komisja 

zawnioskowała aby do uchwały nr 11 nanieść poprawki i poddać ją do 

ponownego przedyskutowania. 

W sprawach różnych członkowie Komisji wyrazili swoje zdanie 

i spostrzeżenia na temat  przygotowań i organizacji tegorocznych Dożynek.  

      

       Przewodnicząca Komisji 

        /-/ Bożena Karwowska 

 

 

 

 

 


